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PROTOKÓŁ NR 28/16

z posiedzenia Komisji Społeczno - Oświatowej RM w Augustowie

z dnia 17 maja 2016 r.

 

 

 

 

 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli – listy obecności w załączeniu.

 

 

 

Porządek posiedzenia:

 

1. Zaopiniowanie sprawozdań z działalności za 2015 rok:

- Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej,

- Środowiskowego Domu Samopomocy,

- Augustowskich Placówek Kultury,

- Centrum Sportu i Rekreacji,

- Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

1. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miasta Augustów.
2. Sprawy różne. 

 

 

 

            Posiedzenie Komisji Społeczno – Oświatowej RM otworzyła Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji.

            Zapoznała obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

 

Pkt 1

Zaopiniowanie sprawozdań z działalności za 2015 rok

 

 Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej złożyła sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za
2015 rok. Zasygnalizowała potrzeby MOPS oraz problemy, z jakimi boryka się, na co dzień, tj.:

1. Braków lokalowych.

2.  Niewystarczających środków finansowych na zadania z zakresu pomocy społecznej na:

            - realizację Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miasta
              Augustów na lata 2006 – 2016,

            - na opłacenie pobytu mieszkańców w domach pomocy społecznej,

            - na wypłatę zasiłków celowych i celowych specjalnych,

            - na podniesienie wynagrodzenia pracownikom MOPS.

3.  Braku samochodu.

4. Potrzeby utworzenia w Augustowie Rodzinnego Domu Pomocy Społecznej dla Osób
     Starszych i Chorych, domu dziennego pobytu dla osób starszych.
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Środowiskowy Dom Samopomocy

Pani Małgorzata Cieślukowska – Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy złożyła sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu
Samopomocy w Augustowie
za rok 2015. Zwróciła uwagę, że osoby niepełnosprawne często borykają się z poważnymi problemami finansowymi i wprowadzenie płatnych przejazdów
środkami komunikacji miejskiej dla tychże osób stwarza dodatkowe problemy.

 

Miejska Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych       

Pani Halina Jezierska – Sekretarz Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych złożyła sprawozdanie Miejskiej Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych za 2015 r.

 

Pan Radny Tomasz Bukłaho zapytał, jakie są perspektywy na dalsze poszerzanie bazy punktów konsultacyjnych w Augustowie.

 

Pani Halina Jezierska wyraziła nadzieję, że kolejne punkty konsultacyjne powstaną, ponieważ na tego typu działalność jest duże zapotrzebowanie i istnieje
możliwość pozyskania środków finansowych na otwarcie i funkcjonowanie takich placówek.

 

Dyskutowano na temat miejsc usytuowania punktów sprzedaży napojów alkoholowych.

 

            Augustowskie Placówki Kultury

Pani Anna Jastrzębska – Dyrektor Augustowskich Placówek Kultury złożyła sprawozdanie
z działalności Augustowskich Placówek Kultury za 2015 rok i odpowiadała na pytania Radnych dotyczące:

- rozbudowy Miejskiego Domu Kultury,

- lepszego nagłośnienia organizowanych imprez poprzez ustawienie dużego telebimu
w centrum miasta,

- kosztów organizacji niektórych koncertów.

 

            Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum i Rekreacji w Augustowie złożył sprawozdanie
z działalności Centrum Sportu i Rekreacji za 2015 r.

Dyskutowano na temat skutków finansowych połączenia pływalni miejskiej z MOSiR oraz przekształcenia zakładu budżetowego w jednostkę budżetową. Zwrócił
uwagę, że pływalnia miejska jak również wyciąg nart wodnych wymagają ciągłych napraw i wymiany wyeksploatowanych elementów. Zgłosił problem braku
chętnych do pracy na kąpieliskach miejskich w charakterze ratowników. Podkreślił, że wynagrodzenia pracowników w Centrum Sportu i Rekreacji są bardzo
niskie i większość z nich otrzymuje wynagrodzenie wg stawki najniższej krajowej. 

 

Pan Radny Tomasz Bukłaho podpowiedział, że dobrym rozwiązaniem w przypadku braku chętnych do pracy na kąpieliskach miejskich jest pozyskanie
pracowników z Ukrainy.  

 

Pkt 2

Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Miasta Augustów

 

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej Gminy Miasta Augustów za 2015
rok.

 

Pkt 3

Sprawy różne

 

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu poinformował o zmianach
w zatrudnieniu w miejskich placówkach oświatowych planowanych od 1 września 2016 r.

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski zwrócił uwagę, że zwolnienia w oświacie są spowodowane faktem, że pracownicy, którzy nabyli prawa emerytalne nie chcą
odejść na emeryturę.

 

Pan Dariusz Szkiłądź przedstawił informacje dotyczące:

- godzin rozpoczęcia zajęć szkolnych w poszczególnych szkołach w szczególności tych, które rozpoczynają lekcje później niż o godz. 8.00,

- godzin pracy bibliotek i świetlic w każdej ze szkół,

- ilości zajęć bibliotecznych w każdej szkole w roku szkolnym 2015-2016.

 



 

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta stwierdził, że nauczyciele bibliotekarze powinni przedstawić konkretne programy, które spowodują, że uczniowie
będą korzystać z bibliotek.

 

Pan Dariusz Szkiłądź w odpowiedzi na uwagi zgłaszane przez bibliotekarzy dotyczące braku środków finansowych na zakup książek czy innych pomocy
naukowych stwierdził, że każdy
z dyrektorów dysponuje określonym budżetem, w ramach którego zakupy powinny być dokonywane. Można sprawę zweryfikować i sprawdzić dokładnie, jakie
faktycznie
są potrzeby. Pan Kierownik stwierdził, że jeżeli Komisja Społeczno – Oświatowa uzna,
że biblioteki szkolne wymagają doinwestowania wówczas z budżetu miasta będzie można przeznaczyć określoną kwotę na zakup woluminów. Przypomniał, że
bibliotekarki
nie wyraziły zgody na zaproponowaną przez Komisję Społeczno – Oświatową zmianę godzin pracy. Zmiana miała na celu zwiększenie dostępu uczniów do
bibliotek szkolnych.

 

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej zwróciła
się z prośbą, aby w bibliotece w Gimnazjum nr 1 pozostawiono pełen etat.

 

Pan Dariusz Szkiłądź odpowiedział, że żadnej ze szkół nie można traktować szczególnie, dlatego sugestia Pani Przewodniczącej musi być szczegółowo
przeanalizowana.

 

Pan Radny Tomasz Bukłaho zasugerował, aby uatrakcyjnić ofertę bibliotek szkolnych poprzez wprowadzenie audiobooków i ebooków.

 

Pan Burmistrz zwrócił uwagę, że to dyrektor danej placówki organizuje pracę bibliotek szkolnych, i jeżeli ma problemy finansowe zgłasza ten fakt do organu
prowadzącego.
Pan Burmistrz poinformował, że w sprawie bibliotek szkolnych będzie spotykał
się z dyrektorami i to z nimi będzie ustalał, co w tej sferze należy zmienić.

 

Pan Radny Tomasz Bukłaho zapytał, w jakim terminie do budynku Zespołu Szkół Samorządowych zostanie przeniesiona Świetlica Nasza Ostoja.

 

Pan Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu odpowiedział, że Świetlica Nasza Ostoja zostanie przeniesiona do ww. budynku do 1 września tego roku.

 

 

 

Protokołowała:                                                                     Przewodniczyła:

/Ewa Szczepańska/

                                                                                               Przewodnicząca

                                                                                 Komisji Społeczno – Oświatowej

                                                                                   Rady Miejskiej w Augustowie

 

                                                                                          /Małgorzata Grygo/
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